Mounting instruction for Art.14541

Remove front hood and cut off the original radiator grill beneath the upper front triangle as shown on the photo.

Following this you can screw the new screen of the radiator grill at the original thread holes.

As of mid- 2008 a covering - especially manufactured by us - for the upper front hood triangle will be available without an integrated radiator grill. With this cover you will be able to mount easily these two parts independently from each other without cutting off the old radiator grill.

If required remove possible residues on protective foil with an eraser and after that finish by cleaning with a glass cleanser and kitchen tissue.

In case of queries please contact www.opticparts.de





Montageanleitung für Art. 14541

Fronthaube ausbauen und den Original-Kühlergrill unterhalb vom oberen Frontdreieck, wie auf dem Bild zu sehen, abschneiden.

Anschließend könnt Ihr die neue Kühlergrill-Blende einfach an den Original-Bohrlöchern verschrauben.

Ab Mitte 2008 wird von uns eine speziell angefertigte Verkleidung vom oberen Fronthauben-Dreieck ohne einen integrierten Kühlergrill erhältlich sein, mit der Ihr beide Teile ganz einfach getrennt voneinander montieren könnt, ohne den alten Kühlergrill abzuschneiden.

Eventuelle Schutzfolien-Rückstände bei Bedarf mit einem Radiergummi entfernen und anschließend mit Glasreiniger und Küchenrolle nachsäubern.

Kontakt für Rückfragen siehe www.opticparts.de



